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1. Inleiding  

In het jaarverslag van sc Hercules Zaandam wordt een overzicht gegeven van de activiteiten en 
ervaringen in het twaalfde seizoen sinds de oprichting op 28 april 2010. 

Dit jaarverslag zal worden toegelicht tijdens de 21e algemene ledenvergadering (ALV) die gepland 
staat voor dinsdagavond 19 december 2023. 

In het jaarverslag legt het bestuur verantwoording af aan de leden van de vereniging. De vorige 
algemene ledenvergadering werd gehouden op dinsdagavond 20 december 2022. 

Dit jaarverslag is opgesteld op basis van input van bestuur en commissieleden die het afgelopen 
actief zijn geweest binnen de vereniging.  

Voorzitter Jan de Haas en secretaris Koos Schilder hebben in 2022 aangegeven te stoppen als 
bestuurder. Dit betekent dat tijdens de 21 ALV de leden van Hercules een nieuwe voorzitter en 
secretaris kiezen.  
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2. Algemene terugblik op seizoen 2022-2023 

2.1. Uit het dal met nieuwe energie 

Het afgelopen seizoen werd gekenmerkt door een prima herstel. Na twee seizoenen die werden 
gedomineerd door corona konden we weer genieten van een ononderbroken verenigingsjaar. 

Voor veel teams verliep het seizoen opnieuw heel succesvol. Zowel de jongsten als de oudsten bij 
Hercules ontpopten zich tot kampioenen. Het vrijdag veteranenteam zelfs voor de derde keer op rij. 

Zondag H2 werd winterkampioen en ons meiden team wist zich moeiteloos te handhaven in de 
Hoofdklasse. 

Het vlaggenschip deed opnieuw mee om de prijzen, maar eindigde uiteindelijk weer als 2e in de 
competitie. Op ruime afstand van het ongenaakbaar gebleken SVA. 

De herkansing op promotie via de nacompetitie bleef helaas ook helaas zonder succes. Erg jammer 
dat “Driemaal is scheepsrecht” voor ons niet opging! 

Groei naar de 4e vereniging in de Zaanstreek 

Tijdens de corona jaren stond fitness en conditietraining noodgedwongen als sport op de 1e plaats, 
maar sinds 2022 is o.a. (veld)voetbal teruggekeerd als één van de meest populaire sporten onder 
jongeren tot 18 jaar. Dat is ook duidelijk te merken bij Hercules. We hebben het afgelopen seizoen 
een geweldige groei doorgemaakt in het aantal leden. Zowel bij de jeugd als bij de senioren zijn we 
flink gegroeid. En die groei is niet gestopt bij de start van het nieuwe seizoen, maar gaat 
onverminderd door. 

Hadden wij in het seizoen 2021-2022 nog 579 leden, over het afgelopen seizoen waren dat er 672. Bij 
de aanvang van de competitie waren 44 teams ingeschreven bij de KNVB. Vorig jaar waren dat er nog 
32.  

Volgens een publicatie op de site van Voetbal Varia stonden we daarmee op de 4e plaats in de 
Zaanstreek, achter SVA, KFC en Sporting Krommenie. Kijken we naar de jongste jeugd, dan staan we 
met 22 teams samen met Sporting Krommenie op de tweede plaats achter SVA (29). 

Maar ieder voordeel heeft zijn nadeel. Want zo’n toename in één seizoen geeft natuurlijk ook een 
hoop uitdagingen. De zorg voor voldoende nieuwe trainers, materiaal en elk lid de gelegenheid 
bieden om te trainen en te spelen gaven de nodige hoofdbrekens om de puzzelstukjes op de juiste 
plaats te krijgen. Het is uiteindelijk gelukt. Dank aan de leden van de Technische Commissie en ieder 
ander die zich hiervoor heeft ingezet. 

Energietransitie. 

In onze laatste jaarvergadering werd duidelijk dat er in 2023 hard gewerkt zou moeten worden aan 
de beheersing van onze energiekosten. De oorlog in de Oekraïne houdt de economie in zijn greep en 
veroorzaakt enorme stijgingen van de prijzen van gas en elektriciteit. 

Het bewustzijn dat handelen gewenst was, werd opgepikt door onze onderhoudsploeg. Zij slaagde 
erin om binnen enkele weken de gehele binnenverlichting om te bouwen naar ledverlichting. 

Ook werd er in samenwerking met Sportverlichting.com een plan gemaakt om het A- en B-veld te 
voorzien van ledverlichting. Bij de provincie Noord-Holland werd een aanvraag ingediend om het 
grootste deel van de investering gesubsidieerd te krijgen. Met de stimuleringsregeling BOSA kon daar 
nog een aardig bedrag aan worden toegevoegd. Uiteindelijk bleek het bestuur instaat om de gehele 
installatie te realiseren met een gesloten beurs. De laatste 20% kwam namelijk van de gemeente 
Zaanstad die tegen betaling van het resterende bedrag het eigendom van de verlichting van ons 
heeft overgenomen. Geen slechte deal! Aardige bijkomstigheid hierbij is ook, dat de gemeente vanaf 
nu verantwoordelijk is voor eventuele vervanging en herstel van schade. 

Na goedkeuring van alle instanties werd er opdracht gegeven aan Sportverlichting.com om de 
verlichting te bestellen. De installatie is in juli gerealiseerd. 
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Grote dank gaat hierbij uit naar Klaas Sibie en Jan Joosten die samen het grootste deel van de 
verduurzaming voor hun rekening hebben genomen. De verwachting is dat de jaarlijkse besparing 
door de ombouw naar led kan oplopen tot ruim € 5000,-. 

De ondernomen acties moeten echter gezien worden als een begin en aanvullende maatregelen 
zullen zeker nog nodig zijn om de verwachte verhoging van onze energielasten te beteugelen 

Tijd voor een nieuw bestuur 

Tijdens de ALV van december vorig jaar maakte het huidige bestuur ook bekend dat zij aan het einde 
van het seizoen 2022-2023 zouden stoppen aftreden. Gelukkig ontstond er een initiatief waarbij een 
aantal leden de koppen bij elkaar staken en tot een voordracht kwamen voor een nieuw bestuur. 

Tenslotte 

Terugkijkend op het afgelopen seizoen kunnen we vaststellen, dat het een geweldig seizoen is 
geweest. Na 2 heel moeilijke corona jaren, die veel hebben gevergd van de inzet van bestuur en 
diverse vrijwilligers voelt dit seizoen als een soort loon naar werken. Nogmaals dank aan iedereen die 
hier zijn steentje heeft bijgedragen! 

Jan de Haas 
Voorzitter 

2.2. Jubilarissen, huldiging en herdenking 

Bij elke jaarvergadering worden traditioneel leden uitgenodigd hun jubileumspeld in ontvangst te 
nemen. Net als vorig jaar zullen we weer zorgen voor een feestelijke huldiging van jubilarissen tijden 
de ALV. 

2.2.1. Jubilarissen en huldigingen seizoen 2022-2023 

Jubileum Naam Geboortedatum Lid sinds Oorsprong 

40 Mark Heistek 5-10-1975  1-10-1982 PSCK 

40 Marco Blank 23-7-1976 1-7-1983 VVZ 

Peildatum 1-7-2023 

2.2.2. 70 jaar lid 

Een speciale jubilaris is. 

Jubileum Naam Geboortedatum Lid sinds Oorsprong 

70 Ber Bakker 16-8-1940 1-1-1953 PSCK 

70 Theo van Houts 7-3-1943 1-7-1953 VVZ 

Peildatum 1-7-2023 

 

2.2.3. Overleden 

Sinds de vorige jaarvergadering hebben wij afscheid moeten nemen van Herculieten die bij leven 
veel hebben betekend voor de vereniging en wie wij daarom dank en respect zijn verschuldigd.  

Oorsprong Naam Geboortedatum Overleden op 

VVZ J. van der Huls (Erelid) 05-jan-1924 30-12-2022 

VVZ A. Punt 7-11-1939 7-2-2023 
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3. Voetbalzaken  

3.1. Wedstrijdsecretaris Senioren  

Seizoen 2022-2023 was op het gebied van de seniorenteams vergelijkbaar met het seizoen ervoor 
met een drietal 7x7 teams op de vrijdagavond (2x 35+ en 1x 45+) en 5 elftallen op de zondag. Helaas 
hadden we geen vrouwenteam meer in de senioren, maar met een talentvolle Meiden Onder 20 
groep op de zaterdag ziet dat er voor de toekomst weer wat rooskleuriger uit. 

In de jeugd valt op dat het ons beter lukt om de wat oudere kids bij de club te houden: afgelopen 
seizoen was er weer een JO16-1, die vrijwel allemaal zijn gebleven en dit seizoen dus de JO17-1 
vormen. Er komt in die leeftijdsgroep opvallend veel jeugd vanuit verenigingen uit de nabije 
omgeving naar onze club. Dat is voor die buurverenigingen vervelend, maar voor ons een teken dat 
de jeugd bij Hercules Zaandam in opmars is. 

Qua prestaties deed de selectie ook zoals in voorgaande jaren bovenin mee. Helaas lukte het 
wederom net niet om die laatste stap te zetten richting promotie. Ook dit jaar ging een andere 
Zaanse club (SVA) er met het kampioenschap en daarmee promotie naar de 2e klasse vandoor. 
Hopelijk kunnen we ze dit seizoen volgen. De overige teams deden goed mee in hun competities. 
Uitschieter was de VE45+ op vrijdagavond die alle reeksen glansrijk wonnen. 

In de jeugd heeft de KNVB het Fasenvoetbal georganiseerd. Dit houdt in dat het seizoen in 3 Fasen is 
ingedeeld: Fase 1 loopt tot aan de herfstvakantie waarin 5 tot 6 wedstrijden worden gespeeld in een 
halve competitie. In de herfstvakantie volgt een herindeling op grond van de behaalde resultaten en 
kan een team dus promoveren of degraderen. Fase 2 loopt dan tot de winterstop en hierin bestaan 
de meeste poules uit 7 tot 8 teams. Ook in Fase 2 wordt een halve competitie afgewerkt en kan 
opnieuw promotie worden bewerkstelligd. Na de winterstop volgt Fase 3 met wederom een halve 
competitie maar nu wel met meestal 11 of 12 teams. 

Deze wijze van indelen en herindelen leidt tot meer gelijkwaardige competities en minder grote 
uitslagen. Het is een goede ontwikkeling met als bijkomend voordeel dat een team meerdere kansen 
heeft om een kampioenschap of promotie te vieren in hetzelfde seizoen. Voor de ‘mindere goden’ 
geldt dat een periode waarin veel verloren wordt wegens een te hoge indeling nooit heel lang duurt. 

Sander Jacobs 

 

3.1.1. Technische Commissie 

De TC werd dit seizoen vertegenwoordigd door; Ronald Koopman (senioren), Marcel van  

Houten (dames), Remco Cordes, (jeugd), Sander Jacobs (algeheel) en Bert van Tongeren (algemeen, 
bestuur). 

Het is de T.C. ook dit jaar weer gelukt om alle teams van trainers te voorzien. 

Bij de jeugd moeten er, door de grote groei van deze afdeling, steeds meer trainers gevonden 
worden.  

We zijn daarin geslaagd, mede dankzij de hulp van onze HJO`s, Dyron Daal (onderbouw) en Daan 
Cornelisse (bovenbouw) en natuurlijk van Toon Nugter bij de mini`s. 

Een positieve ontwikkeling daarbij is, dat veel van onze trainers de club trouw zijn gebleven en 
enthousiaste ouders van nieuwe leden de handen uit de mouwen willen steken! 

Voor de heren selectie waren Eric Heerings 1e elftal en Raymond Huisman 2e elftal, verantwoordelijk. 
Het 1e heeft lang meegedaan voor promotie naar de 2e klasse, maar bleef aan het eind met lege 
handen staan. Het overwegend jonge 2e elftal heeft verdienstelijk in de middenmoot meegedraaid. 
Er is een hecht team van gemaakt door Raymond, die aan het eind van het seizoen vertrekt naar s.v. 
Meervogels `31, om daar als hoofdtrainer aan de slag te gaan. Eric Heerings is voor nog een jaar 
vastgelegd en bijna de gehele selectie is in takt gebleven. 
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3.1.2. Jeugd  

De groei van de jeugd die vorig jaar is ingezet, zet snel door. In de onderbouw zijn er inmiddels per 
leeftijdscategorie minimaal 4 teams, maar in een aantal gevallen zelfs 5 of 6! In de bovenbouw zijn 
we vertegenwoordigd tot en met de O17.  

De huidige jeugdtrainers zijn al meerdere jaren aan de gang bij Hercules. Het verloop is minimaal. We 
verwachten de komende jaren deze trainers bij ons aangesloten te houden en gezien de snelle groei, 
deze groep verder uit te breiden. 

Wij zien de toekomst van de jeugd van Hercules rooskleurig tegemoet. Zo spelen de eerste teams 
steeds vaker in de Hoofdklasse, maar vooral de groei in aantal leden stemt ons zeer tevreden, 
evenals de grote groep ouders die hun steentje willen bijdragen! 

Het inmiddels bekende Hercules Wintertoernooi voor de jeugd, in januari, zal een jaarlijks 
terugkerend hoogtepunt zijn. 

 

3.1.3. Jeugdzaken Mini’s (alias De groep van ome Toon) 

We begonnen het seizoen 2022 – 2023 met 22 spelers in de leeftijd 5 en 6 jaar. We waren de trainers 
Jordy van Frederikslust, Opa Karel Hoevenberg, Gerard en Dennis Schavemaker en Kadir Yildrim.  

Er werd het seizoen begonnen met 3 teams in de minileague waterland en noord. De teams heette 
Hero’s, Lions en Dragons, leiders werden Jordy, Jiri Schmidt en Gerard Schavenmaker. In de loop van 
het seizoen kwamen er steeds meer kindjes bij en dus ook teams, als Hercules Leeuwen en Buffels en 
Tijgers. Als contact personen hadden we Kardel de mama van Musa, Jill de mama van James, Michel 
de papa van Mees.  

We zijn het seizoen met 48 spelers gestopt, wat een geweldige toename! Tijdens het seizoen hadden 
we het Sinterklaasfeest, voetballen onder de A8 en met Pasen het tweede ‘Flexitank Solutions’ 
toernooi. Verder trainde we iedere woensdag en zaterdag waren er wedstrijden in competitie of 
onderling met steeds nieuwe kinderen.  

De vierde periode van de competitie hadden we de Hero’s en Lions ingeschreven als JO8 – 5 en JO8-6 
dit als voorbereiding op het nieuwe seizoen; een groot succes. De jongens speelden met grotere 
doelen en een groter veld. Tevens speelden zijn nu met een keeper en meer veldspelers.  

We hadden eind van het seizoen nog toernooien bij RCZ, Volewijckers en ASV de Dijk. Het seizoen 
hebben we afgesloten met een wedstrijd kind/ouder en een gezellige nazit.  

We hebben het fundament van Hercules Zaandam steviger gemaakt, en hulp gehad van veel ouders, 
als scheidsrechter en assistentie bij de activiteiten naast het voetbal. Van deze groep spelers zijn er 
vele doorgegaan naar de JO-8. Het was een pracht seizoen met allemaal pareltjes.  

‘Ome’ Toon Nugter 

 

3.2. Dames 

Het was het eerste jaar dat de KNVB besloot de MO19 op te rekken met een jaar. In tegenstelling tot 
bij de jongens, is er dus geen O19 meer maar zoals gezegd wel een MO20. 

De MO20 kwam in de hoofdklasse te spelen en was daarmee het hoogst spelende meidenteam in de 
Zaanstreek (en is dat nog steeds). Hoger kun je niet spelen, want er is geen divisie bij de meiden. In 
de 3 competities die werden gespeeld, troffen ze clubs met grote meidenafdelingen zoals DSS, AFC 
Buitenveldert en FC Lisse.  Ze hebben zich kranig geweerd dat jaar, want ze bleken een stabiele 
middenmoter te zijn. Dit seizoen spelen ze voor het laatst als meidenteam want daarna worden ze de 
dames 1. 
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3.3. Scheidsrechterszaken 

Het is een gezamenlijke verantwoordelijkheid, van de KNVB en Hercules, om te zorgen dat er bij 
iedere wedstrijd een scheidsrechter wordt aangesteld. Bij Hercules wordt dit iedere week door de 
scheidsrechter-coördinator verzorgd.  

Van de mini tot het eerste elftal is een scheidsrechter of spelbegeleider noodzakelijk. De KNVB 
verzorgt meestal alle wedstrijden in de A-categorie. Bij uitval is het aan Hercules om een 
scheidsrechter aan te wijzen. Voor de overige wedstrijden staan onze clubscheidsrechters en 
spelbegeleiders als vrijwilligers altijd weer klaar. Dit jaar zijn de ouders gevraagd om bij het team van 
hun kind als vaste spelbegeleider op te treden, in plaats van de junioren die gevraagd en aangewezen 
werden vanuit de hogere elftallen, mede omdat er dit jaar minder hogere jeugdelftallen waren.  

Het systeem met ouders werkt goed. Ondersteuning en begeleiding van deze spelbegeleiders is nog 
een aandachtspunt. Hierbij te denken aan een korte interne opleidingscursus en oefenwedstrijdjes. 
Een cursus spelbegeleider waarbij overdracht van ervaring aan de nieuwkomers net dat extra stuk 
vertrouwen geeft.  

Dit seizoen waren er 8 verenigingsscheidsrechters wekelijks actief. Hierbij zijn niet meegeteld de 
scheidsrechters die niet meer wekelijks fluiten of die ik ken vanuit mijn netwerk; altijd handig in 
noodgevallen. Het aantal spelbegeleiders per elftal ligt op ruim 1,5, wat letterlijk inhoud dat de inzet 
met ouders als spelbegeleider goed verloopt. Het is bij de start van een seizoen altijd weer even 
zoeken wie bij welk elftal behoort.   

Voor het komende seizoen is het een aandachtspunt om weer enkele verenigingsscheidsrechters op 
te leiden, met name die enthousiaste spelbegeleiders uit de jeugd te gaan vragen de KNVB cursus te 
gaan volgen. Daarmee kunnen zij doorgroeien naar de hele veld wedstrijden.  Op dit moment zijn er 
twee nieuwe scheidsrechters in opleiding. 

Zoals elk seizoen worden onze scheidsrechters ieder jaar geïnformeerd over de spelregelwijzigingen 
en overige gewijzigde zaken op en rond de wedstrijden. Daarmee blijft de kwaliteit bij Hercules 
voldoende tot hoogwaardig. Ook de uitstraling van onze arbiters is op orde, want het merendeel van 
onze scheidsrechters beschikt over een nieuw of recent tenue. 

Het puzzelen om elke week alle wedstrijden goed te laten leiden was dit seizoen weer een leuke 
uitdaging, de vereniging groeit en bloeit. Bijna alle wedstrijden waren bezet, afgelopen jaar is 
eenmalig een seniorenwedstrijd door de aanvoerder gefloten en een aantal malen heb ik vlak voor 
de aanvang van een pupillenwedstrijd nog een ouder moeten strikken. Voor ruim 95% is het weer 
gelukt.  

Het is gewoon leuk om een wedstrijd te leiden, met plezier en een glimlach aanschouw ik wekelijks 
de prachtige vaardigheden bij de jeugd en senioren. Van hoe kan je die bal missen tot schitterend 
maar ook vooral het voetbalplezier dat men aan zijn sport beleeft. Ja en soms moet je even aangeven 
dat men tegen de bal moet schoppen en niet tegen de maatschappij, ach het hoort er allemaal bij, je 
stelt je zo neutraal als mogelijk op en meestal geeft men jou na de wedstrijd tevreden een hand.  

Wil je wedstrijden leiden omdat je zelf gestopt bent met voetballen, een ouder bent die een nuttige 
bijdrage wil leveren aan het jeugdvoetbal, of gewoon het een uitdaging vindt om het voetbalspel zo 
eerlijk mogelijk te leiden, dan kun je je altijd melden bij de coördinator scheidsrechters, Henk 
Kramer. Hij is graag bereid om iedereen alles te vertellen over het fluiten van wedstrijden. 

Henk Kramer: h.kramer3@upcmail.nl 

 

3.4. Walking football 

We zijn bij Hercules alweer twee jaar bezig met Walking Football. Inmiddels is er een vaste groep 
enthousiaste mannen en vrouwen die elke vrijdag ochtend een uurtje komen voetballen. Als het 

mailto:h.kramer3@upcmail.nl
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goed weer is, spelen we buiten, is het slecht, dan gaan we binnen in de zaal. Het niveau wordt steeds 
beter, de “wedstrijdjes” steeds spannender, kortom iedereen geniet!  

Na afloop wordt er onder het genot van een kopje koffie nagepraat. We hopen dat onze groep 
langzaam maar zeker groeit, er kunnen best nog wat enthousiaste spelers bij. Een keertje 
meedraaien en sfeer proeven kan natuurlijk altijd! 

 

4. Secretariaat 

Inleiding Het secretariaat is het loket voor alle in- en uitgaande informatie voor een vereniging. 
Onder het secretariaat valt ook een deel van de ledenadministratie. Het secretariaat is het eerste 
contactpunt voor de KNVB, overige verenigingen, buren en leveranciers. De contacten met de 
gemeente Zaanstad lopen ook via, of met medeweten van, de secretaris. 

Daarnaast is er tussen vele van de Zaanse voetbalverenigingen sprake van een goed onderling 
overleg. Onder voorzitterschap van Tom Grootjen worden er vergaderingen (digitaal) georganiseerd 
om informatie, kennis en meningen uit te wisselen. Ook vertegenwoordigers van de KNVB en de 
gemeente Zaanstad haken hierbij aan. 

Vanuit de Bank Nederlandse Gemeente, waar sinds de oprichting van Hercules een lening loopt, is 
contact gelegd met het bestuur. BNG heeft onder het motto ‘ken uw klant’ en onderzoek ter 
voorkoming van fraude en witwassen bij het bestuur een zogenaamde Ultimate Beneficial Owner-
verklaring opgevraagd en gekregen. Leden van het dagelijks bestuur zijn als zodanig als zgn pseudo 
UBO aangemerkt en als zodanig geregistreerd, zonder verdere op of aanmerkingen. 

Dit seizoen staat in het teken van het op zoek gaan naar energie-besparingsmogelijkheden en het 
zoeken naar een bijpassende financiering. 

 

4.1. Vergaderingen 

Het bestuur heeft in seizoen 2023-2022 10 keer vergaderd. Er is veel tijd geïnvesteerd om te 
onderzoeken hoe we energiebesparende maatregelen kunnen doorvoeren tegen zo min mogelijk 
investering van eigen geld. Groot compliment aan met name Klaas Sibie, die alle mogelijkheden en 
subsidieregelingen optimaal heeft weten te benutten. Er is ook onderzoek gedaan naar de 
mogelijkheden om zonnepanelen te kunnen plaatsen op het dak van ons complex. Het dak is 
voldoende groot en sterk. Door de onzekerheden rondom terug levering, is een besluit nog niet 
genomen. 

 

4.2. Coöperatieve vereniging De Kuil U.A. 

De Coöperatieve vereniging De Kuil U.A. bestaat sinds januari 2020 en is voortgekomen uit de 
Stichting de Kuil. De doelstellingen zijn echter hetzelfde gebleven. Zorgdragen dat beide verenigingen 
gezamenlijk optrekken zodat daaruit financiële voordelen kunnen worden behaald.   

Beide verenigingen hebben een vertegenwoordiger in het bestuur van de Coöperatie. Het bestuur 
bestaat sinds begin 2022 uit Jan de Haas (voorzitter), Ruurd van Eijkeren (secretaris) en Klaas Sibie 
(penningmeester). Tevens is Peter van de Werff aan het bestuur verbonden voor de financiële 
administratie.  
Jan de Haas zal per 1-1-2024 aftreden als voorzitter en worden opgevolgd door een voorzitter die 
door TVZ dient te worden voorgedragen.  

Het afgelopen seizoen heeft de Coöperatieve vereniging veel tijd besteed aan het benchmarken van 
onze leveranciers.  
 
Eind 2023 gaat het energiecontract aflopen dat 3 jaar geleden was afgesloten. Wekenlang is hierbij 
de energiemarkt nauwgezet in de gaten gehouden om op het juiste moment voor een nieuwe 
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overeenkomst te kunnen gaan. Dat is gelukt en een nieuw eenjarig contract werd afgesloten met 
Vattenfall.  

Ook onze bierleverancier Heineken werd onder een vergrootglas gelegd en vergeleken met andere 
aanbieders. Zowel de prijs als de kwaliteit hebben er uiteindelijk voor gezorgd dat het bekendste 
Nederlandse biertje ook het komende jaar weer uit onze tap zal stromen.  

Andere leveranciers zoals bv. PreZero en Cebufa staan in het najaar gepland om aan een zelfde 
procedure te worden onderworpen. 

Verder is er maandelijks overleg geweest dat er toe heeft geleid dat er goede gesprekken zijn 
gevoerd om alle belangen en inzichten constructief met elkaar te delen en tot gemeenschappelijke 
plannen voor de toekomst te komen. 

Financieel is de Coöperatie gezond en heeft een kleine winst gemaakt. 

 

4.3. Ledenadministratie 

Per 1 juli 2023 stonden er 672 (per 1-7-2022: 579) spelende leden in het ledenbestand. Dit 
betekende wederom een flinke stijging ten opzichte van het jaar daarvoor.  

Extra aandacht kregen zgn spookleden. Dit zijn jeugdleden die zich hebben aangemeld voor een 
proeftraining en zijn gaan spelen, maar zijn vergeten om zich daadwerkelijk in te schrijven. Door 
samenwerking tussen trainers, secretaris, ledenadministratie (Diana Appels) en coördinator uitgifte 
kledingpakketten (Peter van de Werff) worden spookleden gevonden en gevraagd wordt om zich 
alsnog in te schrijven. 

Per heden (halverwege seizoen) hebben we 690 bondsleden ingeschreven. Het totaal aantal 
inschreven leden is per 1 december 2023 is 747. 

 

Peildatum 2017-2023 is 1 juli. 

 

4.4. Tuchtzaken 

Met onze Kernwaarden S.P.O.R.T demonstreren we waar we voor staan. We willen er ‘alles’ aan 
doen om ervoor te zorgen dat we samen binnen en buiten de vereniging met elkaar verder kunnen. 
Maar dat betekent niet dat we niet te maken hebben met tuchtrechtelijke zaken waar Hercules en 
Herculieten bij betrokken zijn. 

Op het moment dat er een sanctie wordt uitgedeeld door de scheidsrechter kan deze gevolgen 
hebben voor de speler en voor de vereniging. Op het moment dat er wordt ingegaan op het 
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schikkingsvoorstel wat doorgaans wordt gedaan door de KNVB, blijft het daarbij. Maar als er sprake 
is van excessief geweld of een betrokkene gaat niet akkoord met het schikkingsvoorstel, dan wordt 
de zaak in behandeling gegeven bij de tuchtcommissie van de KNVB. Er zijn diverse gradaties van 
overtredingen/misdragingen en dus ook in tuchtzaken. 

Ook dit seizoen waren er relatief weinig tuchtzaken. Maar alles bij elkaar kostte tuchtzaken de 
vereniging EUR 1997,-. Het laatste seizoen voor corona was dit het dubbele. 

De individuele waarschuwingen kostte Hercules dit seizoen EUR 997,40 (8 rode waarvan 4 direct; en 
gele 47). De kosten zijn vergelijkbaar met vorig seizoen (EUR 991,60). Daar waar er sprake was van 
een rode kaart werd het schikkingsvoorstel geaccepteerd. 

Wegens wanordelijkheden bij de wedstrijd DEVO'58 4 - Hercules Zaandam sc 2 is er een boete, incl. 
administratiekosten) uitgedeeld van EUR 322,80 (en 3 punten in mindering). Het niet spelen van 3 
jeugd- en 2 seniorenwedstrijden kostte EUR 489,-. Er zijn geen KNVB-tuchtzaken of -beroepszaken 
geweest. 
Daar waar en binnen de jeugd zaken voorvallen hebben plaatsgevonden die niet bij de KNVB zijn 
gemeld, maar voldoende aanleiding zijn om te bespreken, worden opgepakt de Technische (Jeugd-
)Commissie.  

Dit seizoen zijn een jeugdteam (JO8-4) en een seniorenteam teruggetrokken (H2 uitbeker). Dit kostte 
EUR 26,- resp. EUR 130,-. 
Een geval van administratief verzuim leverde een boete op van EUR 26,-. 

Individuele boetes en verenigingsboetes worden in principe doorbelast bij de speler e/o bij het team. 
Zo nodig wordt hiervoor gebruik gemaakt van Excellent Incasso. 

 

4.5. Vertrouwenspersoon 

Leden en vrijwilligers kunnen signalen oppikken waaruit mogelijk zou kunnen blijken dat de 
gezondheid, welzijn of de veiligheid van een ander lid in gevaar is. Denk bijvoorbeeld aan 
opmerkingen van leden, of fysieke tekenen die wijzen op mishandeling, verwaarlozing of bedreiging 
in andere situaties dan die binnen de vereniging (thuis, school, werk). Hercules heeft een 
vertrouwenspersonen, Dick Emmer. Hij is er voor het geval dat je met iemand wilt praten die je 
onvoorwaardelijk kunt vertrouwen. Onze vertrouwenspersoon werkt volgens een reglement dat 
speciaal is opgesteld om duidelijk vast te leggen wat zijn rol is en wat we van elkaar mogen 
verwachten.  

Onze vertrouwenspersoon heeft tot en met seizoen 2022-2023 geen meldingen ontvangen. Dat kan 
betekenen dat er geen aanleiding voor was, maar het kan ook betekenen dat er onbekendheid is 
over het bestaan van onze vertrouwenspersoon, of omdat er om een andere reden een drempel is 
om een melding te doen. Ook de KNVB heeft een trouwens een vertrouwenspersoon die door onze 
leden kan worden benaderd. Of deze vertrouwenspersoon vanuit onze vereniging is benaderd, is niet 
bekend. 

Hercules wil onze leden erop wijzen dat we een vertrouwenspersoon hebben binnen onze 
vereniging. Leden die hier onverhoopt mee te maken zouden krijgen, kunnen hulp krijgen. Maak daar 
gebruik van. 

 

5. Financiën 

5.1 Resultaat 2022-2023 

Het afgelopen seizoen hebben we kunnen afsluiten met een positief resultaat. Financieel gezien 
begon het seizoen allesbehalve eenvoudig. Vanaf de zomer van 2022 liepen de energieprijzen op tot 
een maximum aan het einde van het jaar 2022. Dit leidde tot grote onzekerheid bij de vereniging 
door de stijgende energiekosten. Uiteindelijk hebben we financieel gezien een redelijk seizoen 
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gedraaid. Voor het seizoen 2023-2024 gaan we uit van een neutrale begroting (0-resultaat.). Tijdens 
de ALV zullen de cijfers worden gepresenteerd en toegelicht.  

Het zal duidelijk zijn dat nagenoeg alle kosten de afgelopen jaren zijn gestegen. Gelukkig hebben we 
die kosten in het afgelopen jaar nog kunnen compenseren door het feit dat ons energiecontract 
doorliep tot eind 2023. 

Daarnaast hebben we ook het afgelopen jaar weer kunnen profiteren van de BOSA subsidie. BOSA 
staat voor Stimulering bouw en onderhoud van sportaccommodaties. Vooral de subsidie voor de 
Ledverlichting heeft ervoor gezorgd dat vrijwel de totale binnenverlichting nu ledlampen heeft 
gekregen. En ook voor de veldverlichting kon de aanpassing worden voorbereid zodat in het seizoen 
2023-2024 ook daarmee energie bespaard kan worden. 

Ook goed om te vermelden is dat de kantineopbrengsten in het eerste volledige post-Corona seizoen 
weer terug zijn op het niveau wat we gewend waren.  

Ondanks deze positieve effecten kunnen we komend seizoen er niet vanuit gaan dat we daarmee de 
financiële problemen hebben getackeld. Natuurlijk wordt er geprobeerd om zoveel mogelijk gebruik 
te maken van subsidies, maar desondanks zal per 1 januari 2024 de energierekening aanmerkelijk 
hoger zijn. Ook al zouden we door de ledverlichting in kilowatts veel besparen; de totale kosten 
zullen daardoor toch stijgen. Daarnaast slaat de inflatie ook toe op allerlei gebied. Zo zijn onze 
kantine inkopen, verzekeringen, materialen etc. allemaal in prijs verhoogd. Deze verwachtingen zijn 
daarom onderdeel geweest van het besluit tot een contributieverhoging van gemiddeld 5%. Ook de 
kantineprijzen zullen gemiddeld met 10% moeten worden verhoogd. 

Het resultaat van 2022-2023 is uiteindelijk op licht positief uitgekomen en daar zijn wij blij om. 
Komend seizoen heeft het nieuwe bestuur de uitdaging de inkomsten te verhogen en de kosten te 
beheersen om de vereniging op financieel vlak gezond te houden. 

Klaas Sibie, Penningmeester 

 

6. Sponsorcommissie 

Hercules heeft op financieel gebied vier pijlers waar we op drijven, nl. Contributie, Kantine, Verhuur 
en Sponsoring. 

Zoals we in het financiële overzicht van de penningmeester zien hebben we moeten inleveren op 
sponsor inkomsten. Opnieuw besloten een aantal sponsors dat zij hun reclamebudget op een andere 
manier wilden gaan inzetten, of ophielden te bestaan. 

Het betroffen hier o.m. SOP, Vishandel Tol & Koning, BMW garage Dusseldorp, Filtrex en Bar Planet. 

Uiteraard is dat heel erg jammer voor onze vereniging. Maar we hebben uiteraard ook begrip voor 
ieders afwegingen. Wij danken hen voor de jaren dat zij ons hebben gesponsord. 

Ook onze hoofdsponsor Rob van ’t Ent gaf aan dat hij een punt wilde zetten achter zijn jarenlange 
promotie van de selectie en sponsoring van de club met Vita Hypotheken. Het mag geen verrassing 
zijn dat het niet leuk is als je trouwe hoofdsponsor aangeeft dat hij er mee gaat stoppen. Maar naast 
de teleurstelling van dat moment zijn we Rob toch vooral heel dankbaar voor al die jaren (sinds het 
seizoen 2018-2019!) dat hij Hercules financieel heeft geholpen. Klasse Rob! 

Gelukkig vonden we snel een Herculiet die het stokje van Rob wilde overnemen. Een echte voetbal 
liefhebber die Hercules inmiddels is zijn hart heeft gesloten. Hubert Milczanowski is met zijn bedrijf 
Custom Construction vanaf 1 juli onze nieuwe Hoofdsponsor en inmiddels prijkt de naam van zijn 
bedrijf op de shirts van onze selectie en is de naam van zijn bedrijf prominent zichtbaar op ons 
complex. Voor nieuwbouw, verbouw, onderhoud of renovatie bevelen wij Custom Construction van 
harte bij onze leden aan. 

Om sponsoring en sponsormanagement verder uit te bouwen heeft Hercules dringend behoefte aan 
een enthousiaste en actieve sponsorcommissie. Een groep vrijwilligers die onverdeelde aandacht kan 
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schenken aan het werven en behouden van sponsoren en sponsorinkomsten. Doe een stap naar 
voren en zet je kennis en netwerk in om Hercules te promoten bij (potentiële) sponsoren. 

 

7. Kantinezaken 

Ten eerste wil ik alle vrijwilligers bedanken die mij het afgelopen jaar gesteund hebben bij alle 
kantinezaken. Bedanken voor hun inzet en voor het vertrouwen wat ik heb gekregen om het 
onmogelijke mogelijk te maken. Ik denk hierbij aan de vrijwilligers die op de donderdagavond na de 
training zelf de bardienst oplossen, aan Atie en Giel die elke zondag weer klaar staan, en ook aan 
onze keukenprinsen en prinsessen die hard werken om iedereen te voorzien van een hapje bij hun 
drankje. 

Op 7 juli 2022 werd ik benoemd tot kantinebeheerder van onze mooie club. Mijn gezin wist waar ik 
aan begon, dat het veel tijd en energie zou kosten om alle vrijwilligers die zich hadden opgeven ook 
in te zetten om wat voor de club te betekenen. Bij de start kreeg ik zowel positieve als negatieve 
reacties van vrijwilligers. Ik heb geprobeerd oplossingsgericht te werk te gaan en niet te blijven 
hangen in zaken die misschien in het verleden anders hadden gekund. Ik mag met trots zeggen dat 
dit mij aardig gelukt is. Het afgelopen jaar heb ik natuurlijk moeten trekken en sleuren om op 
zaterdagen vrijwilligers in de kantine te laten staan. Het kostte wat moeite, maar uiteindelijk staan er 
elke zaterdag vrijwilligers in de kantine en dit geeft mij steeds meer rust. Ik hoop dat er in de 
toekomst meer tijd is voor mijn gezin en ik niet elk weekend op de club hoef te zijn. 

Afgelopen januari 2023 hadden wij een mooi groot wintertoernooi. En wat een hoop hulp hebben wij 
gekregen, niet alleen op het veld, maar ook in de kantine. 

Het was een hele uitdaging om dit allemaal in goede banen te leiden, roosters te maken en 
vrijwilligers in te plannen. Best spannend ook. Maar hoe mooi is het als er dan uit onverwachte hoek 
hulp wordt aangeboden zodat alles helemaal goed kwam. Aankomende januari 2024 hebben wij 
weer zo’n mooi evenement en hopelijk gaat dit ook een succes worden met ieders hulp.  

Het eerste halfjaar was ik bijna elke avond en elk weekend bezig geweest met Hercules. Ik ben erg 
blij dat Jan de Haas heeft aangeboden om op de zaterdagen de kantine te openen en dat mijn oudste 
zoon het van Jan overneemt. 

Onze eerste kantinevergadering staat begin december op de planning. Dit moet een start opleveren 
van de kantinecommissie die in staat is om kantinezaken en taken breder in de verenigingen neer te 
zetten en uit te bouwen. Dit zijn goeie ontwikkelingen. En ook in de toekomst zie ik positieve dingen 
op weg naar een organisatie waar voor jong en oud in de kantine mooie dingen worden 
georganiseerd, mogelijk gemaakt door voldoende vrijwilligers. 

We zijn nog op zoek naar meer vrijwilligers die op de zaterdagen een kantine kunnen openen en 
willen afsluiten zodat ik mij meer kan richten op alles rondom de kantine. Ook hopen wij met een 
kantinecommissie meer te kunnen organiseren in de kantine voor jong en oud en dat wij hiermee 
ook vrijwilligers kunnen benaderen die het leuk vinden om te helpen achter de bar of in de keuken. 

Dit was mijn seizoen. Ik hoop dat er vele jaren mogen volgen als kantinebeheerder van onze mooie 
club Hercules. 

Monique Paalman 

 

8. Evenementencommissie 

Doelstelling van de evenementencommissie is het organiseren van activiteiten voor leden van 
Hercules. Hiermee verhogen wij het clubgevoel, want dat gaat verder dan voetbal of toejuichen van 
onze dames of heren selectie op wedstrijddagen. Om het clubgevoel te verhogen willen we minimaal 
1x per maand een activiteit organiseren. 
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Gelukkig weer terug op de agenda na 2 jaar gedwongen corona-absentie konden we in januari weer 
ons Wintertoernooi organiseren. Alsof het een routineklus was, werd er door de toernooicommissie 
een geweldige organisatie neergezet waar honderden jeugdspelers twee fantastische voetbaldagen 
beleefden. Lof voor iedereen die hieraan hebben meegewerkt. 

Na de competitie werd ook weer het 7 tegen 7 toernooi georganiseerd, dat wederom een 
succesvolle happening voor een uitgebreid deelnemersveld werd. Zeer veel dank aan Remco en 
Marco. 

Natuurlijk was er ook weer hoog bezoek vanuit Spanje voor de allerjongsten van onze club. De 
goedheiligman vergezeld van zijn trouwe hulpjes had ook dit jaar weer flink inkopen gedaan om voor 
iedereen iets leuks uit de zak te toveren. Het plezier was weer groot met dank aan de Sint en ome 
Toon. 

 

9. Facilitair en onderhoud 

De velden en het gebouw op ons complex worden onderhouden door een enthousiaste groep 
vrijwilligers. Een groep personen die elke week het gehele jaar door in elk geval op maandag en 
donderdag zorgt dat het complex gereed is voor gebruik door onze leden en bezoekers. 

Ze houden zich bezig met tal van onderdelen van onderhoud. Voor iedere vrijwilliger is er daardoor 
wel iets waar hij of zij de tanden in kan zetten: binnen of buiten, groenvoorziening of bouwkundig. 

Het afgelopen seizoen was alweer het derde seizoen dat het onderhoud van onze velden is 
uitgevoerd door Wouter Uitentuis. Wouter is de onderhoudsman van het AZ-complex op sportpark 
Kalverhoek. Het afgelopen jaar heeft hij ook zorggedragen voor het onderhoud van al het groen 
rondom de velden. 

Onze onderhoudsploeg heeft elke maandag- en donderochtend gezorgd, dat alle noodzakelijke 
klussen werden uitgevoerd. Het betrof hier dan de wekelijkse schoonmaak van alle kleedkamers, 
gangen, toiletten, kantine, sporthal en het opruimen van alle rommel op en rond de velden. Verder 
zijn door hen alle herstelwerkzaamheden gedaan die in eigen beheer konden worden geklaard. 

We moeten ons realiseren dat we er in de nabije toekomst niet aan zullen ontkomen dat er meer zal 
moeten worden uitbesteed. Het gaat hier dan om activiteiten die arbeidsintensief zijn of niet langer 
door ons zelf kunnen worden uitgevoerd, omdat we daar de menskracht of de expertise niet voor 
hebben. 

 

10. Verhuur en exploitatie 

Naast de traditionele inkomsten voor de vereniging, vormen de inkomsten uit verhuur elk jaar een 
belangrijker onderdeel van onze financiële huishouding. Doel is om ons complex buiten voetbal om 
effectiever in te zetten en daar inkomsten uit te ontvangen. Dit is niet alleen een financiële 
noodzaak. Het bestuur beschouwt het ook als een maatschappelijke opdracht om ons complex, dat 
mede mogelijk is gemaakt met investering van gemeenschapsgeld, ter beschikking te stellen aan 
derden als wij het niet zelf gebruiken.  

Sinds seizoen 2021-2022 hebben we diverse huurders met wie we een overeenkomst tot 
(onder)huur hebben gesloten. De verhuur van onze accommodatie heeft afgelopen seizoen een 
prima resultaat laten zien. € 18.000 was begroot en € 26.000 werd omgezet. Met de verhuur van 
onze velden en de sporthal is zo maar liefst € 8.000 extra inkomsten gegenereerd. Dit bedrag is dan 
nog zonder de huurinkomsten van de Sportfysio. Zij betalen per jaar € 18.000 huur aan de 
Coöperatie, die dit vervolgens in mindering brengt op de huur die wij moeten betalen voor ons 
gebouw. Hiermee is verhuur een belangrijke pijler geworden van onze financiële huishouding. 
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10.1. De Sportfysio  

Fysiotherapie praktijk De Sportfysio is sinds 2019 gevestigd op de 1e verdieping en wordt gerund 
door Sportfysiotherapeut Suzanne Wildenberg.  

We hebben door de loggia aan te passen Suzanne een mooie werkplek kunnen geven. Door de 
nieuwe fitnessruimte die in het voorjaar in gebruik is genomen heeft zij nu het gehele jaar door de 
beschikking over een professionele praktijk. Hier kunnen ook alle Herculieten van profiteren. 

We verwachten dat De Sportfysio binnenkort nog verder zal uitbreiden om haar groeiambitie verder 
vorm te geven.  

10.2. PBSports 

Begin 2021 heeft paintballclub PBsports contact met ons gezocht. Twee maanden later kreeg 
Hercules van de gemeente Zaanstad toestemming voor het tijdelijk verhuren van het D-veld.  

PBsports biedt paintball expertise voor zowel beginnende, als gevorderde spelers en gaat trainingen, 
clinics, wedstrijden en (internationale) toernooien organiseren. PBsports is de organisator van de DXL 
(Dutch X-ball League) waaraan diverse teams van PBsports deelnemen. Ook komen zij uit in Europese 
wedstrijden. Op ons complex beschikt PBsports over een volledig veld conform de NXL en NXL 
Europe reglement.  

De overeenkomst van onderhuur is gesloten voor een periode van drie jaar, met de mogelijkheid om 
deze na afloop met twee jaar te verlengen. 

 

10.3. Talento voetbalschool 

Talento Voetbalschool geeft bij sc Hercules Zaandam vanaf 16 april 2023 voetballessen. 

Talenten van 3 t/m 16 jarige jaar die voetbal willen ontdekken of zich verder willen ontwikkelen 
kunnen op ons complex terecht bij Talento voetbalschool. De ambitie is niet alleen om de beste nog 
beter te maken, maar wij zien het juist als een uitdaging om met verschillende niveaus te werken. 
Iedereen wordt beter, maar dan op zijn of haar eigen manier en tempo! 

 

10.4. BSO Kidsaktief 

BSO Kidsaktief is de huurpartner die startte in januari 2022. Bij Kidsaktief staan sport, bewegen en 
plezier centraal. Kinderen maken bij Kidsaktief wekelijks kennis met diverse (nieuwe) sporten en 
activiteiten die worden afgestemd op de diverse leeftijdsfases. Hierdoor leren kinderen hun 
interesses en talenten ontdekken. Kidsaktief werkt met sportieve, pedagogische gediplomeerde 
medewerkers voorzien van een VOG en EHBO. 

Inmiddels is de BSO 5 dagen per week open. In de schoolvakanties organiseren zij ook vaak 
activiteiten- of voetbalkampen bij Hercules. 

Inmiddels is BSO Kidsaktief naast huurder ook sponsor van Hercules, wat te zien is aan de 
reclameborden en de adoptie van het pannaveld. 

 

10.5. Evenementen verhuur 

Om ons complex nog efficiënter te benutten verhuren wij ruimte als en voor zolang we die zelf niet 
nodig hebben. Naast eerder genoemde voorbeelden van langere verbintenissen, kunnen wij ook 
ruimte bieden voor het huren van een zaal of voetbalveld. Maar ook voor het organiseren van een 
(team)cursus of (team)vergadering bieden we een geschikte ruimte. 

Naast de eerder genoemde partners hebben ook de volgende huurders het afgelopen seizoen 
gebruik  gemaakt van ons complex: Klaverjassen, Senioren Fitness, Yoga, vv Compaen, Shiroy, HVZ, 
SMC en diverse zaalvoetbalteams. 


